



Americana Chinese International School

227 Moo 2 Chiang Mai - Lampang Superhighway
Tambol Nong-Phueng, Amphur Sarapee
Chiang Mai, Thailand 50140
052-135069; info@acis.ac.th



Tuesday January 25, 2022

Dear parents & guardians,

At this time we are pleased to inform you all that the members of K3 homeroom who originally were suspected of having COVID-19 have submitted negative PCR test results from their local hospitals. We are very thankful for the blessing of their good health and safety. These individuals and others who have been privately notified as being “high-risk” will remain under a 7-day quarantine as a precaution. We are grateful for everyone’s prayers and well wishes and are pleased to announce that we currently have no cases of COVID-19 on our campus.

We will continue to employ our COVID-19 safety measures, as prescribed by various government agencies and will inform you all if any other incidences arise.

Thank you very much for your support of our educational program.

Sincerely,
ACIS Administration Team



Americana Chinese International School

227 Moo 2 Chiang Mai - Lampang Superhighway
Tambol Nong-Phueng, Amphur Sarapee
Chiang Mai, Thailand 50140
052-135069; info@acis.ac.th



วันอังคารที่ 25 มกราคม 2565

เรียน ผู้ปกครองทุกท่าน

ทางโรงเรียนนานาชาติอเมริกันา ไชนีส ขอเรียนแจ้งให้ท่านทราบว่า บุคลากรในระดับชั้นอนุบาล 3 (K3) ซึ่งก่อนหน้านี้คาดว่าจะติดเชื้อ COVID-19 ได้เข้ารับการตรวจหาเชื้อด้วยวิธี PCR test ที่โรงพยาบาล และผลตรวจมีค่าเป็นลบ ทำให้ในขณะนี้ไม่มีการพบผู้ป่วยยืนยันที่ติดเชื้อ COVID-19 ในโรงเรียน สำหรับนักเรียนที่ได้รับแจ้งจากทางโรงเรียนเป็นการส่วนตัวว่าเป็นผู้สัมผัสเสี่ยงสูง ยังคงต้องกักกันตนเอง (quarantine) ต่อไปจนครบ 7 วันเพื่อความปลอดภัยของทุกคนในโรงเรียน

ทั้งนี้โรงเรียนยังคงปฏิบัติตามมาตรการป้องกันโรคติดเชื้อ COVID-19 ของหน่วยงานภาครัฐอย่างเคร่งครัด และจะแจ้งให้ทุกท่านทราบหากมีข้อมูลข่าวสารใด ๆ

โรงเรียนนานาชาติอเมริกันา ไชนีส ขอขอบพระคุณท่านผู้ปกครองที่ไว้วางใจให้ทางโรงเรียนดูแลบุตรหลานของท่าน

จึงเรียนมาเพื่อโปรดทราบ

ด้วยความเคารพอย่างสูง

ฝ่ายบริหารโรงเรียนนานาชาติอเมริกันา ไชนีส

尊重的父母和监护人:



Americana Chinese International School

227 Moo 2 Chiang Mai - Lampang Superhighway
Tambol Nong-Phueng, Amphur Sarapee
Chiang Mai, Thailand 50140
052-135069; info@acis.ac.th



在这个时候，我们很高兴地通知大家，最初疑似患有 COVID-19 的 K3 班级成员已经从当地医院得到阴性的 PCR 检测结果。我们为他们健康和非常安全感恩。为了预防措施，这些被私下通知为“高风险”的人和其本人将被隔离 7 天。我们感谢大家的祈祷和祝福，并很高兴地宣布，目前我们校园内没有 COVID-19 病例。

我们将继续采用各政府机构规定的 COVID-19 安全措施，并在出现任何其他事件时通知大家。

非常感谢您对我们教育计划的支持！

真挚地
ACIS 管理团队